

To the taxi driver: Please take me to the training center hotel in Beihang University. Beihang University is located near Xueyuan Road and the north 4th Ring Road in Haidian District, Beijing. Thanks.

致出租车司机：请送我到北京航空航天大学学院内的北航培训中心宾馆，北京航空航天大学在北京市海淀区，学院路旁边，靠近北四环。谢谢！

The map from the Beijing Nanzhan (Beijing South Railway Station, denoted by A) to Beihang University(denoted by B) is as follows (about 20km), the curve from A to B is a suggested routine.

从北京南站 A 到北京航空航天大学培训中心 B 的地图如下(大约 20 公里)：



To taxi driver: When you arrive at the Beihang University, please enter into the campus through the east gate of the university on the Xueyuan Road.

致出租车司机：请从北京航空航天大学大学的东南门进入北航校园，北京航空航天大学大学的东南门在学院路上。

The following map gives more details of the way to Beihang training center hotel (denoted by B) when you approach the University.

下图给出的是，当快到北京航空航天大学时，如何到达北航培训中心宾馆（B）。

